
jóknak. Itt l enne szerepe a Chamaecyparis lawsonianának és a Thuju pli-
cat ónak. 

Egzótatelepítéssel kapcso la tban érdemes megjegyezni , hogy a szelektált k ló
nok alkalmazása a célszerű. J e l i b e n a Sequoiadendron giganteum állomány 
is i l y e n szelektált k lónokból fejlődött k i . Mammutfenyővel csak így érde
mes erdőgazdaságilag f o g l a l k o z n i . Erdészetileg még az Abies nordmanniana 
l enne jelentős m i n t karácsonyfa, de a Dreyfusia fajok súlyos károsítása m e g 
kérdőjelezi az állomány jövőjé t . 

A z erdő termékei közül a faanyagok közvetlenül is, de még inkább továbbfel
dolgozott formában, az egész népgazdaságban hasznosulnak. E faanyagok, fafeldol
gozó ipar i félkész termékek széles skálájában az egyik legnagyobb felhasználó a 
bútoripar. 

A MÉM Erdészeti és Fa ipa r i Hivatalánál ebből a meggondolásból vol t vizsgálat 
tárgya a bútoralkatrész-gyártás és a faanyagszárítás helyzete, valamint az erdő- és 
fafeldolgozó gazdaságok, faipari vállalatok és a bútoripari vállalatok közötti ter
melési kpcsolatok helyzete. Ez utóbbiakra az éves szállítási szerződések keretében 
megvalósuló fa alapanyagok és félkész termékek értékesítése vol t a jellemző, de 
akadtak jó példák egyes gazdaságok, vállalatok között hosszabb távú megállapodá
sokra, összehangolt fejlesztésre, beruházásra, sőt még gép-, tőkekölcsönzésre is. 

Bízva az említett gazdaságok, vállalatok közötti termelési kapcsolatok tovább
fejlődésében, ezúton adjuk közzé az 1986. évi pillanatfelvétel során kapott képet. 

Dr. Tóth Sándor László 



A vezetőség 1987. április 15-én, dr. Herpay Imre elnökletével, ülést tartott. A z 
időszerű feladatok megbeszélése keretében, többek között kialakította az ez évi 
közgyűlésünk programját; A Z ERDŐ támogatásának kérdését; az O E E gazdálko
dási helyzetét, különös tekintettel arra. hogy a külföldi beutazások visszaesése 
következtében, a bevételi források leszűkültek és a szerződéses munkák értéke igen 
alacsony; majd döntött az erdészeti és vadászati szakértői tanács megalakulásának 
előkészítésében. 

* 

Dr. Tóth János, az M T E S Z főtitkára. írásban fejezte k i köszönetét egyesületünk
nek, az M T E S Z - h e z a szocialista országokból érkezett, 25 fős újságíró-delegáció 
hortobágyi programjának szervezéséért. 

* 

Az erdőhasználati szakosztály, az erdőművelési szakosztállyal és a műszaki fej
lesztési bizottsággal közösen, a szombathelyi fakombinátnál kihelyezett ülést tartott. 
A rendezvény programja: kíméletes fakitermelés fenyő nevelővágásokban. A bemu
tatót vezették: Gólya János kutatómérnök, dr. Pethő József szakosztálytitkár, az 
O R T - i (Gmunden) erdészeti szakiskola oktatói (Ausztria). A résztvevők szakmailag 
igen előremutatónak, a gyakorlatban hasznosíthatónak és jól szervezettnek ítélték 
a bemutatókat. A rendezvényen 70 fő vett részt, köztük osztrák és csehszlovák 
szakemberek. Felkért hozzászólók voltak: dr. Herpay Imre ny. egyetemi tanár, az 
O E E elnöke, dr. Rumpf János egyetemi docens. Gólya János kutatómérnök, dr. Pethő 
József szakfelügyelő. Hozzászóltak még: dr. Schmidt Ernő, Jablonkay Zoltán és dr. 
Andor József. 

* 

A rendszerszervezési szakosztály Visegrádon tartotta munkaterv szerinti rendez
vényét, amelynek témája a P i l i s i Állami Parkerdőgazdaság számítástechnikai ered
ményeinek és feladatainak megismerése, megvitatása volt. 

Dr . Anda István főigazgató-helyettes és Csizmazia András számítástechnikai cso
portvezető irányításával részletes beszámolót kaptak a résztvevők az erdőgazda
ságnál folyó számítástechnikai fejlesztések folyamatáról. Több számítógépen be
mutatták az üzemelő rendszereket, amelyek általános elismerést arattak. A három 
éve. Commodore típusú számítógépeken megkezdett fejlesztések számukra sok sikert 
nem hoztak, de az utóbbi évben az IBM-kompa t ib i l i s számítógépekkel gyorsabb 
ütemben képesek feladatmegoldásra. Fő hangsúlyt az ügyvitel gépesítésére helyez
ték, de műszaki területen is — úttervezés segítése — vannak eredményeik. 

A kibővített rendezvényen 65 fő jelent meg. A nagyszámú részvétel a téma iránti 
fokozott érdeklődést tükrözi. 

Ágazati szinten megoldandó gondként vetődött fel az egyes erdőgazdaságoknál, 
erdészeti és faipari intézményeknél kifejlesztett számítógépes szoftverek adaptálási 
nehézségei Erre igény van, de lebonyolítására vállalkozó nincs. Ezt a munkát segít
ségnyújtás címén nem lehet megoldani, csak a nyereségérdekelt vállalkozók össze
kötő tevékenysége hozhat eredményt. 



IFJÚSÁGI DOLGOZATÍRÓ V E R S E N Y T írt k i az EGB Fabizottsága és a FAO 
Erdészeti Bizottsága, megalakulásának 40 éves évfordulója alkalmával. Hazánkban 
a pályázatot a MÉM és a O E E együttesen hirdette meg „Az erdészek lehetséges 
szerepe az emberiség ökologikus gondolkodásmódjának kialakításában" címmel. A 
kiírásra — nem várt számban — J 13-an nyújtották be pályázatukat. A bírálóbizott
ság — elismerve a pályázók felkészülését, szorgalmát — a dolgozatok közel azonos, 
a pályázat elvárását nem teljesen kielégítő színvonalát, a díjat megosztotta. A ver
seny helyezettjei a következők: 

I. hely 10 000,— Ft és részvétel a nyertesek értekezletén (Genf, Somogyi Zoltán 
(ERTI ) : A z erdőgazdálkodás és a földi környezet 

II. hely 4 000,— Ft Kádár József (EFE): Erdő = „Energiatermelő biorobot"?! 
II . hely 4 000,— Ft Gadó György (ERSZ) : A z erdészek lehetséges szerepe az em

beriség ökologikus gondolkodásmódjának kialakításában 

A bizottság a fenti helyezettek mellett különdíjban részesítette a verseny két 
középiskolás indulóját, a kiírással azonos című dolgozataikért, ezzel elismerve, hogy 
a tőlük iskolázottabb pályázók mezőnyében indulva is figyelemre méltó munkát 
végeztek. A nyertesek: Agotai Ede, Kovacsevics Pál, mindketten a soproni Roth 
G y u l a Erdészeti Szakközépiskola tanulói. 

A további pályázók: Csóka György (EFE), Kántor Miklós (ERTI) , ifj. Nagy Miklós 
( M N . E G ) , ifj. Szepesi András (ERSZ) , Csóka Péter (ERSZ) , Andrésiné Ambrus 
Ildikó („Bedő A lbe r t " Erdőgazdasági Szakmunkásképző Intézet, Ásotthalom), And-
rési Pál (Délalföldi E F A G ) , Tölgyesi Albert Béla (Délalföldi E F A G ) ; az ő mun
káik is elismerést érdemelnek, javasoljuk, hogy pályázatuk ismertetésére, meg
vitatására kapjanak lehetőséget helyi csoportjaink, szakosztályaink rendezvényein. 

Megalakult a budapesti erdők baráti köre, az O E E budapesti intézőbizottsága 
kezdeményezésére. A kezdeményezést az M T E S Z Budapesti Szervezet végrehajtó 
bizottsága fenntartás nélkül támogatta, az elnökség pedig a megalakuló baráti kor 
egyik állandó bizottságaként kívánja működtetni. 

A Fővárosi Tanács Végrehajtó Bizottsága testületileg felkarolta a gondolatot és 
a baráti kör felett védnökséget vállalt. A z alakuló ülésre 1987. április 7-én került 
sor, a Fővárosi Tanács dísztermében, az M T E S Z Budapesti Szervezete és az O E E 
budapesti intézőbizottsága szervezésében. A megalakulás napján, a reggeli rádió
műsorban szót kapott dr. Csötönyi József, az intézőbizottság titkára, ak i többek 
között a baráti kör céljáról elmondta: „Célja a fokozódó társadalmi igények és az 
erdők többcélú hasznosítása közötti összhang helyreállításán, fenntartásán való fá
radozás, az erdőgazdálkodás napi tevékenységével kapcsolatos közvélemény szám
bavétele, a helyes szakmai tevékenység elfogadtatása, problémák, gondok megol
dását szolgáló javaslatok illetékesekhez való eljuttatása. 

A z alakuló ülés elnöki tisztét Deák László, az M T E S Z Budapesti Szervezet t i t
kára töltötte be. A program szerint dr. Berdár Béla „A budapesti és környéki er
dőkről" címmel adott áttekintést és a baráti körrel szembeni elvárásról szólt. Gilt-
ner Andor „Gondolatok a budapesti erdők baráti köre programjáról" címmel pe
dig a teendőket foglalta csokorba. Végül Nagy Richárd, a Fővárosi Tanács elnök
helyettese, mint fővédnök köszöntötte az ülést és a Fővárosi Tanács V . B . 
támogatásáról biztosította a baráti kört. A jelenlevők egyhangúlag kinyilvánították 
a budapesti erdők baráti köre megalakulását, és a jövőbeni munka összehangolá
sára intézőbizottságot alakítottak. A budapesti erdők baráti köre elnöke Giltner 
Andor, titkára ifj. dr. Sólymos Rezső. Tagtársaink közül az intézőbizottság tagjai 
lettek — többek között — dr. Balázs István, Barátossy Gábor, dr. Berdár Béla, 
Bogyai János, dr. Csötönyi József, dr. Kovács Mátyás, dr. S. Nagy László, dr. Szik
ra Dezső. 

A budapesti erdők baráti köre megalakulását — mint fontos társadalmi kezde
ményezést — felkarolta a rádió, a napi sajtó és helyet kapott a Tv-híradójában is. 
Reméljük, a kezdeményezést az országban hasonló baráti körök megalakulása kö
veti majd. A budapesi erdők baráti köre megalakulásával új színfolttal gazdago
dott az egyesületi munka. Tevékenységének alapgondolata a „Per s i lvam pro 
homine!". 



A I U F R O ljubljanai , X V I I I . kongresszusán megválasztott, és a végrehajtó bizott
ság által megerősített tisztségviselők között hat magyart találunk, közülük négyen 
az O E E tisztségviselői: dr. Herpay Imre, Gáspár-Hantos Géza, dr. Sólymos Rezső és 
Jablonkay Zoltán egy-egy munkacsoport elnökhelyettese, dr. Szodfridt István szak
csoportvezető-helyettes és egyidejűleg munkacsoport-elnökhelyettes, dr. Mátyás Csa
ba munkacsoport elnöke lett. 

Az erdészettörténeti szakosztály ülést tartott. Dr. Kovács János szakosztálytitkár 
bevezetője után Varga Domokos erdőmérnök, író „Erdőkerülőben" c. művéről és 
annak előzményeiről tartott előadást. Bevezetőjében szólt a „Magyarország felfede
zése" sorozat keletkezéséről, illetve az 1960-as évek végén újraindításáról. Szólt az 
i rodalmi szociográfiáról, mint sajátos, magyar műfajról. A munka forrásai között 
megemlítette a nyelvészetet és a nyomtatott források k r i t i k a i felhasználását. A té
makörhöz hozzászóltak: dr. Kollwentz Ödön, Szakács László, Bodnár Miklós, Zilahy 
Aladár. Dr . Kovács János javasolta, hogy Varga Domokos évente a soproni a lma 
mater növendékei között lehetőséget kapjon az elbeszélgetésre. A szakosztály nevé
ben köszönetét fejezte k i az előadónak. Dr. Oroszi Sándor ifjúsági titkár szakosztály
ügyekről, Bedő Albe r t - és Kaán Károly-emlékéremről, szakosztálykiadványról adott 
tájékoztatást. 

A H E L Y I C S O P O R T O K ÉLETÉBŐL 

A budapesti ib. rendezvényén „A 
tölgypusztulás jelenlegi helyzete és ha
tása a vállalati gazdálkodásra" című té
mát sokoldalúan elemezték a gyakorlat 
és a tudomány képviselői. A témával 
kapcsolatosan — előzetesen — Kisházi 
Zoltán, Varga Béla és dr. Varga Ferenc 
fejtette k i véleményét. A z elhangzottak
hoz Abonyi István, Bartha Pál, Beró 
Csaba, Boross György, dr. Ghimessy 
László, Hibbey Albert, dr. Kassai Jenő 
és Varga Szabolcs szóltak hozzá. 

* 

A budapesti csoport vitadélutánján 
dr. Sólymos Rezső: „Eredmények és 
gondok az országos erdőállomány-gaz
dálkodási tárgyalások nyomán" címmel 
ismertette az erdőállományok helyzetét, 
a korosztályok alakulását, 2000-ig. ö r 
vendetesnek ítélte, hogy a tölgy és a 
bükk területe nem csökkent százaléko
san a növekvő erdőterület mellett. K i 
tért az erdőkárok alakulására, az erdők 
egészségi állapotának romlására. M e g 
állapította, hogy a rendelkezésre álló 
adatok alapján nőtt az idős állományok 
területe és átmérője. Fontosnak ítélte az 
ökológiai és ökonómiai egyensúly meg
teremtését. 

Felkért hozzászólóként dr. Vidovszky 
Ferenc kifejtette, hogy a jelenlegi, szá
mítógépes feldolgozás szerint az üres te
rület azért magas, mert itt szerepel a 
befejezetlen erdők állománya. Dr . Szik
ra Dezső kiemelte, hogy a vállalatnak 

elsősorban gazdálkodnia ke l l . A park
erdő-gazdálkodás jelenleg hatékonyság
csökkentő, jelentős élőmunkát köt le. 
Részletesen jellemezte a parkerdőgazda
ság erdőművelési, fahasználati és egyéb 
tevékenységét és megállapította, hogy 
ökonómiai szemlélet nélkül nincs ered
mény. Véleményét kifejtette még Virágh 
János, ak i megállapította, hogy az e l 
múlt 10 esztendőben csökkent a magról 
történő természetes felújítás és a sar-
jaztatás emelkedő tendenciát mutat. A z 
értékes erdők érdekében fokozni indo
kolt a minőségi munka ösztönzését. Ha
lász Aladár az egységes vetítési alapok 
fontosságára és az ebből származó fél
reértésekre hívta fel a figyelmet. 

* 
A budapesti szeniorok ülésén Fila Jó

zsef, az O E E Szeniorok Tanácsának e l 
nöke ismertette a tanács munkáját, tö
rekvéseit és eredményeit. Tájékoztatást 
adott az MTESZ-szeniorkonferenciáról, 
majd megjelölte a budapesti szeniorok 
bizottságának főbb céljait, éspedig: 

1. összejövetelek, klubdélutánok szerve
zése (szakmai beszámolók, visszaem
lékezések, a szakmai összetartozás 
ápolása). 

2. Érdekképviselet (jogsegélyszolgálat, a 
szociális törődés felszínen tartása, 
nyugdíjasok helyzetének felmérése, 
anyagi támogatás a lehetőségeken be
lül). 



3. Foglalkoztatás (szakértői, munkavál
lalási lehetőségek felkutatása). 

A z elhangzottakhoz hozzászólt Abonyi 
István, Boross György, Csobánczi Erzsé
bet, dr. Csötönyi József, dr. Kassai Je
nő, dr. Marjai Zoltán, dr. Szász Tibor, 
Tokodi Mihály és dr. Vendel István. 

A z ülés megválasztotta a szeniorok b i 
zottsága elnökségét. Elnök: Boross 
György gyémántdiplomás erdőmérnök, 
ügyvezető elnök: dr. Szász Tibor, titká
r i minőségében megerősítették Tokodi 
Mihályt. 

-k 

A miskolci csoport Ózdon, a „Kun Bé
la ' ' Művelődési Központban rendezte 
meg a fásítási napot. Varga Dezsőnek, 
a városi tanács elnökének megnyitója 
után. Krizsán József megyei osztályve
zető-helyettes ismertette a fásítási mun
kák történelmi fejlődését és nemzetközi 
jelentőségét. Tájékoztatást adott az er
dő területének világviszonylatban bekö
vetkezett csökkenéséről. Kiemelte az 
egyes államok fásítási munkáit és k i 
adott fásítási jelszavait. Hangsúlyozta 
hazánk erdősültségének növelésében na
gyobb munkát kifejtett közösségek mun
kásságát. 

Ezt követően Gerely Ferenc, MÉM 
E F H oszt. vez. főleg az erdő pusztulá
sának múltjával, jelenlegi helyzetével és 
környezetvédelmi jelentőségével foglal
kozott. A továbbiakban dr. Járási Lő
rinc igazgató 4 fő részére emlékérme
ket. 7 fő részére pedig emléklapot osz
tott k i . A z ünnepség végén az általános 
iskolások kedves — az erdővel kapcso
latos témájú — kultúrműsort adtak. 

A rendezvény hallgatósága a városi 
csónakázótó környékén fűzsuhángokkal 
emlékfásítást végzett. 

A vértesi csoport (Tatabánya) tapasz
talatcsere keretében rendezte meg az A G -
R O S Z O L G igazgatótanácsi ülését. A z ülé-
feladatokat. Tanchin Ferenc A G R O -
SZOLG-igazgató ismertetésében a szer
vezet targoncajavítási problémáit be
szélték meg. A viták során felmerült 
az apró gondokon kívül a hosszú távú 
javítási biztonság kérdése is. Varga Je
nő, a Gép- és Szerszámértékesítő Vál
lalat vezérigazgató-helyettese az új gé
pek beszerzési lehetőségeit és az alkat
rész-ellátás helyzetét vázolta. A tanács
kozást követően ismertetésre és bemu
tatásra került a V E F A G fűrészüzemei
ben működő targoncák javítási techno
lógiája. A tanácskozást nagy érdeklő
dés kísérte. 

A veszprémi MÉM-csoport összejöve
telén Király Pál alelnök előadását ha l l 
gatta meg a nagyszámú résztvevő az 
erdészeti szakközönség szerveződéséről 
az O E E 1862-ben történt megalakulását 
megelőzően. A helyi csoport tagjai e l 
határozták, hogy az egyesület további 
történetét a következő évben újabb 
két előadás keretében hallgatják 
meg. A témához kapcsolódott Mészáros 
Gyula ERSZ-irodaigazgató hozzászólása, 
melyben javasolta, hogy az O E E karol
ja fel szakmánk régi alkotásainak rep
rint kiadását. Példaként említette az 
1835-ös kiadású, erdészeti munkákat 
időrendbe soroló Kassai-naptárat, az 
1769-es kiadású pozsonyi erdőrendtar
tást. Felmerült, hogy a reprint kiadvá
nyok lehetnének a vándorgyűlések 
ajándékai is. A mikrokönyvsorozatba is 
beszállhatnánk, szélesebb érdeklődésre 
számot tartó művekkel. A javaslatot 
most ajánlja a helyi csoport a szakkö
zönség és az egyesület vezetősége f i 
gyelmébe. 

A szakmai továbbképzés keretében 
hallgatták meg dr. Király László „Er
dőállomány-prognózis és hozadékszabá
lyozás", valamint Agrócs József „Az egész
séges erdő" címmel tartott előadást. A z 
első előadás kapcsán a jövőkép szüksé
gességéről és a kitűzött célok eléréséhez 
szükséges türelemről bontakozott k i v i 
ta, míg a második előadáshoz hozzá
szólók szakmai felelősségünket, lehető
ségeink határait, az egészséges erdőért 
jelenleg is érvényesíthető döntések fon
tosságát hangsúlyozták. 

* 

A szakmai továbbképzés keretében a 
helyi csoportoknál a következő előadá
sokat tartották. 

B U D A P E S T E N : 
Dr. Maráz Anna „A gombagenetika 
újabb eredményei és alkalmazási le
hetőségek", 
Dr. Tasnádi Gábor „Korszerű csiper
ketermesztési eljárások és kialakulá
suk: bakhátaktól a mélyvályús rend
szerig", 

B A L A S S A G Y A R M A T O N : 
Keszler György „Az erdészeti mun
kák gépesítésének időszerű kérdései", 

M I S K O L C O N : 
Teszár Tibor „A gombarendszertan 
alapja", 
Dr. Rimóczi Imre „A pereszkefélék 
rendszertani helye és gyűjtési lehető
ségük", 



Dr. Szemerédy Miklós „Kanada erdő
gazdálkodása és környezeti kultúrája 
(útibeszámoló)" 
Albert László „A Boletuszok és jelen
tőségük", 
Dr. Király László „Erdőállomány-prog
nózis és hozadékszabályozás", 

S Z E G E D E N : 

Stádel Károly „Az O E E szerepe, fel
adatai az erdészeti dolgozók társadal
mi helyzetének javításában", 
Gerely Ferenc „A környezetvédelem 
helyzete, különös tekintettel az erdők 
egészségi állapotára", 
Brokés Tamás „Az Erdészeti és Fa ipa
r i H iva ta l nemzetközi kapcsolatai", 

Z A L A E G E R S Z E G E N : 

Horváth Jenő „A Kis -Ba la ton madár
világa" címmel. 

* 

Üj tagfelvétel 

Nováki Tamás fa ipari mérnök, mgtsz, 
Mórichida; Horváth Lajos agrármérnök, 
H N F megyei bizottsága, Győr; Gyurácz 
József tanár, általános iskola, Mihályi; 
Balogh István vegyészmérnök, Budapest; 
Rosner Zsuzsanna könyvelő, Pécs; Ta
tár Géza anyaggazdálkodó, Budapest; 
Haraszti Sándor fa ipari mérnök, Buda 
pest. 

Halálozás 

Erdésztársadalmunk nagyrabecsült és 
szeretve tisztelt tagját gyászoljuk Bár-
dosy László gyémántdiplomás erdőmér
nök személyében, a k i 1987. május 9-én, 
Budapesten, csendesen elhunyt, 85 éves 
korában. Pályafutása alatt Gödöllőtől a 
minisztériumig, példátlan lelkiismeretes
séggel, kiváló szakértelemmel és elhiva
tottsággal szolgálta a magyar erdők 
ügyét hivatalában és egyesületünkben 
egyaránt. Korábban, mint a szervezőbi
zottság tagja, lelkes patronálásával segí
tette egyesületünk vezetését helyi cso
portjaink korszerű szervezésében. Szak
mánk és egyesületünk életét nyugdíjas
éveiben is, szinte haláláig figyelemmel 
kísérte, örömének és aggályainak han 'ot 
adott. Kedves emlékét szeretettel meg
őrizve kísértük utolsó útjára a Farkas
réti temetőbe. 

Kalapos Mihály nyugalmazott erdész, 
életének 69. évében, Debrecenben, vá
rat lanul elhunyt. Erdész hivatásszeretet, 
tel, nagy szorgalommal a hajdúsági, 
szélsőséges termőhelyeken szervezte, irá
nyította az erdőtelepítési, fásítási mun
kákat. Érdeme, hogy nagy szorgalom
mal gyűjtött adatok ismeretében l a 
punkban, A z Erdőben megörökítette a 
Hajdú-Bihar megyei erdőtelepítések, fá
sítások történetét. H e l y i csoportunk 
munkájában nyugdíjas korában is tevé
kenyen részt vett. amelyet egyesületünk 
elnöksége az 1986. évi szolnoki közgyű
lésén elismerő oklevél adományozásával 
ismert el . 

', E R D ö S Z E R K E S Z T Ő B I Z O T T S Á G A . E l n ö k : d r . Sólymos Rezső, a m e z ő g a z d a s á g i t u d o m á n y 
( e r d é s z e t ) d o k t o r a , B u d a p e s t ; f ő m u n k a t á r s : Jérome René, B u d a p e s t . — T a g o k : d r . Balázs 
István, B u d a p e s t ; Barátossy Gábor, B u d a p e s t ; dr. Berdár Béla, V i s e g r á d ; dr. Bondor Antal, 
a m e z ő g a z d a s á g i t u d o m á n y ( e r d é s z e t ) k a n d i d á t u s a , B u d a p e s t ; B u s Mária, V s z p r é m ; Cebe Zol
tán S z o m b a t h e l y ; dr. Csötönyi József, B u d a p e s t ; Deák István, T a m á s i ; d r . Flrbás Oszkár, S o p 
r o n ; Gáspár-Hantos Géza, B u d a p e s t ; dr. Gőbölös Antal, K e c s k e m é t ; dr. Herpay I m r e , a m e z ő 
g a z d a s á g i t u d o m á n y ( e r d é s z e t ) k a n d i d á t u s a , S o p r o n ; Kadlicsek János, M i s k o l c ; Keszthelyi Ist
ván B u d a p e s t ; Király Pál B u d a p e s t ; d r . Királyi Ernő, a k ö z g a z d a s á g i t u d o m á n y k a n d i d á t u s a , 
B u d a p e s t ; Korbonszky Kazimirné, V á c ; Krümer Antal, P é c s ; Locsey Ivan, B u d a p e s t , Mészáros 
Béla, S z o m b a t h e l y ; d r . R á c z Antal, a m e z ő g a z d a s á g i m d o m á n y ( e r d é s z e t ) k a n d i d á t u s a B u d a 
pes t Sólymost József, B u d a p e s t ; S í d d e l Károly, G y ő r ; d r . SzepesiLászló< a m e z ő g a z d a s á g i 
t u d o m á n y ( e r d é s z e t ) d o k t o r a , B u d a p e s t ; d r . Szodfridt István a m e z ő g a z d a s á g i ^r
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szet) k a n d i d á t u s a , S o p r o n ; d r . S z i f c r a Dezső, V i s e g r á d ; Tóth László, S z o l n o k ; d r . Tóth Sándor, 
a m e z ő g a z d a s á g i t u d o m á n y ( e r d é s z e t ) k a n d i d á t u s a , B u d a p e s t ; Varga Béla, E 


